
מספר 

בקשה

מספר 

החלטה
החלטה עקרונית של הועדהמהות הבקשהשם המבקש

החלטת 

המהנדס

119/19
ועדת 

תחבורה

' בקשה לחניית נכים ציבורית ברח

30' הרודיון מול בית מס

הוועדה ממליצה לא לאשר את 

מדובר ברחוב הולנדי ואין . הבקשה

באזור מקום ציבורי המצדיק את 

.החניה

גיטקר יהושע220/19

בקשה חוזרת לחניית נכים ציבורית 

ניצחון ברחבת החניה הסמוכה ' בשכ

1098/50לכתובת 

הוועדה ממליצה לא לאשר את 

קיימות במקום מספיק . הבקשה

.חניות נכים לפי התקן

מלון דרכים321/19
בקשה לחניית נכים ציבורית בסמוך 

למלון דרכים

הוועדה ממליצה לאשר את 

היות ומדובר במקום , הבקשה

ציבורי ומתאים שתהיה לידו חנית 

ביצוע כולל הנגשת החניה . נכים

ע"באחריות אגף שפ

422/19

תושבים 

בשכונת 

חכמי ישראל

בקשה לקו אוטובוס ישיר משכונת 

הרצל ' לרח (תשלוז)חכמי ישראל 

'בסמוך למרכז הרפואי מיראז

הוועדה ממליצה לאשר את 

הבקשה בכפוף לאישור משרד 

.התחבורה

29/04/2019פרוטוקול וועדת תחבורה 

:משתתפים

ר הוועדה"יו-מר אריאל ללוש

מהנדס העיר-רפי בן דוד 'אינג
לשכה משפטית-ד יהודה ירמולובסקי"עו

משטרת דימונה-בן מאור אברהםמר

משטרת דימונה-אליהומר טימסית
ד"הקפל"סמנכ-מר אבי דהן

ט מוסדות חינוך"קב-מר ציון רוזיליו
חבר מועצה-מר איפרגן אסף

ט"קב-מר מוטי 
נציג הנכים-מר מקס פחימה

רכזת הועדה-מושקא גליס' גב



ציון רוזיליו523/19

בקשה לדיון חוזר בבקשה להצבת אי 

קיימות . תנועה בחניית נועם חיים

לא .1:  בעיות בטיחותיות2במקום 

קיימת הפרדה פיזית בין שתי שורות 

ולכן רכבים , החניות במרכז הרחבה

. חותכים ונוסעים שלא בכיוון התנועה

ילדים עוברים לצידה השני של . 2

החניה דרך הרכבים הנוסעים בצורה 

לכן יש לבצע במקום . לא בטיחותית

הפרדה פיזית בין שתי שורות 

י גדר "י אבני שפה או ע"ע, החניות

.בטיחות

הוועדה ממליצה לאשר הקמת אי 

תנועה במרכז החניה כולל סימון 

חיצי הכוונה על הכביש להגדרת 

כיוון נסיעת הרכבים

624/19

שמעון חיון 

בשם תושבי 

העיר

בקשה לקו אוטובוס פנימי שיעצור 

' שד' ברח' בתחנה ליד קופת חולים ד

.בן גוריון

הוועדה ממליצה לאשר את 

הבקשה בכפוף לאישור משרד 

.התחבורה

725/19

: המבקשת

ועדת 

תחבורה

התקנת תמרורי מעבר חציה בכל 

מעברי החציה בעיר
הוועדה ממליצה לאשר את הבקשה

826/18

מלול יהודה 

בשם דיירי 

שכונת 

האיסיים

בקשה להסדרי בטיחות ברחבת 

אין שדה ראיה ביציאה . 1. האיסיים

בגלל  (רחבת הקנאים)מהשכונה 

בנוסף יש במקום , חומות הבתים

מבקש . מעבר של הולכי רגל ואופנים

להתקין במקום פס האטה וכן מראה 

פנורמית שתראה היטב את כל 

באמצע החניה ממוקמים . 2. הצדדים

פחי אשפה ומתקן למחזור קרטונים 

, החוסמים גם הם את שדה  הראיה

מבקש להעביר את מתקן הקרטונים 

. 3. לסמוך לסופר האחים אלון

ביציאה מהשכונה בצומת המתחברת 

הרצל קיימת גם בעיה של ' עם רח

שדה ראיה לקוי וכן רכבים הנוסעים 

בעבר , במהירות לכיוון שכונת השחר

י ראש העיר שיקימו "הובטח להם ע

מבקש לזרז את . ל כיכר"בצומת הנ

.הקמת הכיכר

הוועדה ממליצה לא לאשר התקנת 

פס האטה ברחוב היות ומדובר 

ברחוב משולב אשר המהירות שבו 

לגבי המראה . ש" קמ30מוגבלת ל

הפנורמית זהו גודל סטנדרטי 

והוועדה לא רואה צורך להחליף 

את מתקן הקרטונים . אותה

הוועדה ממליצה להזיז אל סמוך 

נושא הקמת הכיכר . לקיר החנות

נמצא בהליך בקשה לאישור 

.תיקצוב ממשרד התחבורה

927/18
דיירי שכונת 

נווה חורש

בקשה לביטול חניה במפרץ החניה 

- האלה בסמוך לצומת מרווה' ברח

רכב החונה בחניה זו חוסם . האלה

את שדה הראיה לרכבים הבאים 

.מרווה' מכיוון רח

הוועדה ממליצה לבחון את הנושא 

שיבדוק אם ניתן , י יועץ תנועה"ע

י הקמת אי "לפתור את הבעיה ע

הנושא יועבר . תנועה בצומת

.למדידה ותכנון

1029/18
אילנית 

אשטמקר

' בקשה להוספת פסי האטה ברח

.האלה לפני הכיכר של החיות

הוועדה ממליצה לא לאשר את 

.הבקשה

1130/19

אורטל 

קריספין בשם 

דיירי הרחוב

' בקשה לסימון אדום לבן בחניה ברח

בכל , לילנבלום בשכונת השחר

.המקומות שלא מיועדים לחניה

הוועדה ממליצה לאשר את 

יש לחייב את הקבלן . הבקשה

שבנה את הפרוייקט להשלים את 

.י התוכנית"הסימונים עפ



אירנה קרינץ1231/19

בקשה להצבת מחסומים לרכבים 

ברחבת המדרכה הצמודה למאפיית 

וכן . גמלא בממשית' מויאל ברח

לבצע אכיפה כדי שרכבים לא יחנו 

.על המדרכה

הוועדה ממליצה להציב עמודונים 

על המדרכה על מנת לא לאפשר 

. לרכבים לחנות על המדרכה

בשטח הצמוד לקיר המאפיה 

.קיימת אפשרות לחנות

אושר שי1332/19
' בקשה לחניית נכים ציבורית ברח

.34בסמוך לדירה 1205המעפיל 
הוועדה ממליצה לאשר את הבקשה

ציון רוזיליו1433/19

- שינוי סימון בכביש ברחוב אלחריזי

י הסימון בכביש "עפ. פינת יוסף קארו

אין , יש לפנות ימינה או שמאלה

סימון להמשיך ישר למרות שיש 

.המשך ישר לדרך

הוועדה ממליצה לאשר את 

לסמן חץ ישר בנתיב , הבקשה

הימני

1534/19
- כהן מוטי

אגף ביטחון

בקשה להקצאת חניה לרכב ציוד 

לפריקה וטעינה בחניית תאטרון 

דימונה

הוועדה ממליצה להציב שילוט אין 

חניה פרט לפריקה וטעינה ברחבה 

.הקדמית של התיאטרון

1635/19
- כהן מוטי

אגף ביטחון

הוספת תמרור אין כניסה ויצירת 

תנועה חד כיוונית בחניה החדשה 

לפי הסקיצה , של בית הספר בן עטר

.ב"המצ

הוועדה ממליצה לאשר את 

קיימת תוכנית תנועה , הבקשה

י קבלן "יש לבצע אותה ע, מאושרת

.ד"באחריות הקפ, צבע

1736/19
הקרן לפיתוח 

דימונה

בקשה לאישור תוכנית תנועה גן 

יצחק שדה מגרשים ' שילה ברח

502 ,206.

הוועדה ממליצה לאשר את הבקשה

1837/19

רוני טל בשם 

תל ' דיירי רח

דן

תל דן ' בקשה להסדרי בטיחות ברח

התקנת מראה . 1: ותל לכיש

תל לכיש ' פנורמית גדולה יותר ברח

המראה הקיימת . בסיבוב ליד המעון

היום לא עוזרת לראות את הרכבים 

סימון אדום לבן . 2. שבאים מהסיבוב

. 3. תל דן' לאורך כביש הגישה לרח

גידור המגרש בתחילת תל דן חוסם 

יש לקצר את , את שדה הראיה

.הגידור

הוועדה ממליצה לא לאשר התקנת 

מראה פנורמית גדולה יותר היות 

לעומת . וזה הגודל הסטנדרטי

הוועדה ממליצה לאשר , זאת

התקנת פס האטה במקום וכן 

לשקול העברת הכניסה למעון 

לגבי סימון . ירושלים' מכיוון שד

הוועדה ממליצה לאשר , אדום לבן

סימון אדום לבן רק בעיקול הכביש 

לגבי הגידור החוסם . תל דן' של רח

הוועדה ממליצה , את שדה הראיה

לא לשנות אותו היות ומדובר בעניין 

.זמני ותוך חודש בערך יסירו אותו

1938/19
ועדת 

תחבורה

 627' בקשה להצבת תמרור מס

הגיא ולאחריו תמרור - המעפיל' ברח

 המבטל אותו628' מס

הוועדה ממליצה לאשר את 

י "מיקום מדוייק יקבע ע. הבקשה

מהנדס העיר

פאני ממן2039/19
בקשה לחנית נכים ציבורית ברחבת 

י"רש

הוועדה ממליצה לא לאשר את 

הבקשה היות וקיימות מספיק 

חניות נכים לפי התקן

אבאל. א2140/19
בקשה לאישור תוכנית תנועה מגרש 

הר נוף'  שכ1125

הוועדה ממליצה לאשר את 

בכפוף לחתימת מהנדס , הבקשה

תנועה על התוכנית

2241/19
אייל אריכא 

מ"בע

בקשה לאישור תוכנית תנועה 

ממשית'  בשכ460למגרש 
הוועדה ממליצה לאשר את הבקשה

מחסני השוק2342/19
בקשה לאישור תוכנית תנועה מחסני 

השוק ממשית
הוועדה ממליצה לאשר את הבקשה



ראם פרץ2443/19
בקשה לאישור תוכנית תנועה מגרש 

הר נוף' בשכ' א119
הוועדה ממליצה לאשר את הבקשה

שוקי קליין2544/19

בקשה לאיסור חניה במעבר בין 

החניה החיצונית לחניה הפנימית 

בחניית היכל התרבות

 820הוועדה ממליצה לסמן סימון 

.בחניה הצמודה למעבר (מעטפה)

שוקי קליין2645/19
בקשה להצבת מראה פנורמית לאלו 

ההדס' האשל לכיוון רח' הבאים מרח
הוועדה ממליצה לאשר את הבקשה

מרפאת אסיה2746/19

' בקשה לחניית נכים ציבורית ברח

בר יוחאי סמוך למרכז חנויות 

בשכונת תשלוז

הוועדה ממליצה לאשר את הבקשה

עזר ועקנין2847/19

' בקשה לחניית נכים ציבורית ברח

לנכה קיימת חניה בתוך . 1השיא 

ביתו אך אינו יכול להחנות בה את 

רכבו כיון שקיים ברשותו רכב נכים 

.שלא נכנס לחניה, גבוה

הוועדה ממליצה לאשר את הבקשה

אורי אבוטבול2948/19

בקשה להחלפת תמרורים בכניסות 

 406נאות הללי מתמרור ' לשכ

 טון4 בשינוי משקל ל415לתמרור 

הוועדה ממליצה לאשר את הבקשה

תושבי הרחוב3049/19

ערעור על החלטת ועדת תחבורה 

-קדש' שלא להפוך את רח (58/18)

תושבי הרחוב . מכתש לחד סטרי

מבקשים לדון שוב בבקשה היות 

וכבר היו במקום כמעט תאונות כמה 

פעמים

הוועדה ממליצה לאשר עקרונית 

את הבקשה בכפוף לאישור דיירי 

הרחוב לפי אחוז הסכמה הקיים 

ביצוע ההחלטה יהיה רק . בחוק

לאחר דיון חוזר בשאלה מאיזה 

כיוון תהיה כניסה ומאיזה כיוון 

תהיה יציאה

אורי שחר3150/19

בקשה למציאת פיתרון לעומסי יתר 

פתרונות . ביציאה מפרץ סנטר

סלילת נתיב יציאה . 1: אפשריים

היכן שקיים ,  בקצה החניון25לכביש 

המשמש כיום , נתיב גישה נוסף

, בצומת המרומזר. 2. לכניסה בלבד

להרחיב מימין הכביש ולהאריך את 

. 3. נתיב הפניה ימינה לכיוון אילת

להאריך את משך פעולת האור 

הירוק ברמזור לכיוון דימונה בכמה 

שניות

הוועדה ממליצה לא לאשר את 

הבקשה לסלילת נתיב יציאה מקצה 

היות ומדובר בהתחברות , החניון

הוועדה , כמו כן. לכביש ראשי

ממליצה לא לאשר את הבקשה 

להאריך את נתיב הפניה ימינה 

היות ואין לכך מספיק , לכיוון אילת

הוועדה ממליצה . מקום בשטח

להאריך את פעולת הרמזור הירוק 

הצומת הינה . לכיוון דימונה

הוועדה תפנה , צ"באחריות מע

.צ בנושא"בקשה למע

שירן3251/19

ביטול פס האטה ברחוב חרוב 

פס ההאטה . בשכונת נווה חורש

גורם להיווצרות מים עומדים 

המביאים יתושים וחרקים נוספים

הוועדה ממליצה לתקן את פסי 

. ההאטה ברחוב שיהיו תקניים

הדבר יעשה במסגרת עבודות 

באחריות , הגבהת צומת חרוב

.צפי עבודה של כחודשיים. ד"הקפ

3352/19
ועדת 

תחבורה

פיתרון לבעיה בטיחותית בצומת 

נהגים . מפרץ סנטר לכיוון דימונה

בנתיב הימני פונים שמאלה לכיוון 

באר שבע למרות שהדבר נוגד את 

הסימון על הכביש

הוועדה ממליצה לחזק את צביעת 

החיצים המסומנים על הכביש וכן 

להוסיף עוד חיצים בתחילת הנתיב 

מיד אחרי הכיכר



3453/19
ועדת 

תחבורה

בקשה לתמרור האט בצומת יער בן 

האגם לכיוון הבאים משכונת / גוריון
הוועדה ממליצה לאשר את הבקשה

:רשמה
מושקא גליס

רכזת ועדת תחבורה

__________________                          _______________________________  __________

מהנדס  העיר, רפי בן דוד' אינגר הועדה"יו, אריאל ללושד"עוראש העיר, בני ביטוןמר 




